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ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 15 Μαρτίου 2025 

Προς: την Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού κα Σοφία Ζαχαράκη 

Θέμα: «Αιφνίδια και χωρίς προγραμματισμό αναστολή λειτουργίας του Εθνικού 
Κολυμβητηρίου Θεσσαλονίκης» 

 

Κυρία Υπουργέ, 

 

Τα Εθνικά Αθλητικά Κέντρα Θεσσαλονίκης στις 01.03.2025 εξέδωσαν ξαφνικά και 

χωρίς καμία προειδοποίηση το κάτωθι Δελτίο Τύπου: “Αναστολή Λειτουργίας του Εθνικού 

Κολυμβητηρίου. Ύψιστη προτεραιότητα του Υπουργείου Αθλητισμού είναι η ασφάλεια των 

αθλητικών εγκαταστάσεων για όλους. Μέχρι τον Σεπτέμβριο του ’23 και επί δεκαετίες 

υπογραφόταν απλά η παράταση της άδειας λειτουργίας χωρίς όρους και προϋποθέσεις. Η 

θωράκιση, χωρίς καμία έκπτωση, της ασφάλειας αθλητών και θεατών, αποτελεί πρωταρχικό 

μέλημα της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου Αθλητισμού για κάθε αθλητική εγκατάσταση. 

Μ’ αυτό το γνώμονα η Επιτροπή Διοίκησης αποφάσισε ομόφωνα την ΑΜΕΣΗ προσωρινή 

παύση λειτουργίας του Εθνικού Κολυμβητηρίου έως ότου γίνουν οι απαραίτητες ενέργειες 

για την ασφαλή χρήση και αδειοδότηση του.” 

Το Εθνικό Κολυμβητήριο Θεσσαλονίκης το χρησιμοποιούν χιλιάδες πολίτες. 

Φοιτητές ΤΕΦΑΑ, κοινό, αθλητές κολύμβησης, αθλητές Α.Μ.Ε.Α., καλλιτεχνικής κολύμβησης, 

υδατοσφαίρισης, τεχνικής κολύμβησης, καταδύσεων, όλων των κατηγοριών, από εκμάθηση, 

ακαδημίες, αγωνιστικές κατηγορίες κ.λπ.. 

 Φυσικά η ασφάλεια όλων των αθλητών και των θεατών οφείλει να είναι η 

προτεραιότητα. Αλλά για ένα πρόβλημα το οποίο είναι γνωστό στο Υπουργείο σας εδώ και 

δεκαετίες δεν κάνατε καμία ενέργεια όλα αυτά τα χρόνια και αποφασίζετε αιφνιδίως και 

χωρίς να δίνετε κανένα χρονοδιάγραμμα επαναλειτουργίας του Εθνικού Κολυμβητηρίου, 

αλλά και εναλλακτικές επιλογές για τους αθλητές να το κλείσετε, ειδικά τώρα που είναι το 
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ξεκίνημα της δεύτερης περιόδου προετοιμασίας για τις αγωνιστικές ομάδες και το ξεκίνημα 

συγκέντρωσης των κολυμβητών μικρής ηλικίας. 

 

Με δεδομένα τα παραπάνω ερωτάται η αρμόδια Υπουργός :  

1. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα επαναλειτουργίας του Εθνικού Κολυμβητηρίου 

Θεσσαλονίκης; 

2.  Γιατί δεν ανακοινώθηκαν μαζί με το κλείσιμο του Εθνικού Κολυμβητηρίου, ως 

οφείλατε, εναλλακτικές λύσεις για τους αθλητές, τους συλλόγους, τους φοιτητές και το κοινό, 

με δεδομένο ότι το Ποσειδώνιο και το Κολυμβητήριο Νεάπολης δεν επαρκούν για χρήση από 

όλους τους παραπάνω; 

Οι ερωτώντες Βουλευτές, 

 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης 

Αλέξανδρος Αυλωνίτης 
Βουλευτής Κερκύρας 

Γιώτα Πούλου 
Βουλευτής Βοιωτίας 

Θεοδώρα Τζάκρη 
Βουλευτής Πέλλας 

Ραλλία Χρηστίδου 
Βουλευτής Β3 Τομέα Αττικής 

 




